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Andreas Juhl-Rhode

Emne: VS: Ravnsborggade traffik og adgang

Fra: Morten  
Sendt: 16. november 2023 13:08 
Til: Fællespostkasse Nørrebro Lokaludvalg <noerrebrolokaludvalg@okf.kk.dk> 
Emne: Ravnsborggade traffik og adgang 
 
Til lokal udvalget 
Mit navn er Morten. Jeg bor på Ravnsborggade. Jeg vil høre om det ikke var muligt at starte et arbejde for at gøre 
den første del af gaden mere brugbar for beboerne.  
Lige nu er området præget af tung trafik og virkelig dårlig cykel parkering. Der er osse en del menneske traffik til 
teatret, som til tider gøre parkering af cykler helt forvirret.  
Derudover har vi bare levering til fakta/Coop stort set hele natten, til gene for beboerne.  
Kunne man ikke indrette området bedre?  
Med fokus cykler og gående, som bruger gaden til glæde for de handlende og beboerne. Og at gøre den mere mere 
grøn og børnevenlig fx som stillevej eller ensrettet ud mod Nørrebrogade eller noget andet. 
Syntes at gaden ikke får som fortjent da den er meget brugt til glæde for mange københavnere men ikke særlig 
funktionel. 
Mvh Morten  


